



HAEDONG YONGGUNGSA TEMPLE

The unique seaside
Buddhist temple

GEOJE ISLAND

Picturesque scenery of
South Korea's
southern islands

8D Let's Go Busan



EXCLUSIVE

- Haeguemgang Cruise
- Daegu Hanok Starbucks Café - Free a cup of drink
- Andong Hahoe Folk Village - Traditional village from the Joseon Dynasty



HIGHLIGHTS

- **Incheon:** Inspire Entertainment Hotel
- **Gyeongsangnam-Do:** Geoje Island, Sinseondae Observatory, Dojang Port Windy Hill, Haeguemgang Cruise, Oedo Botania
- **Busan:** Haeundae Blue Line Park, Cheongsapo Skywalk, Busan X The Sky, Haedong Yonggungsa Temple, Gijang Market, Bay 101, Gamcheon Culture Village
- **Daegu:** Daegu Palgongsan Cable Car, Daegu Hanok Starbucks Café
- **Gyeongsangbuk-Do:** Andong Hahoe Folk Village
- **Gyeonggi-Do:** Fruit Picking Session (Seasonal)
- **Seoul:** Seoul Station Lotte Outlet, Myeongdong, Bukchon Hanok Village, Gwangjang Market, Painter Hero Show, Hongik University Street, Korean Cosmetics Showroom, Korean Ginseng Showroom, Healthy Liver Showroom



MEALS

- 6 Breakfast | 6 Lunch | 5 Dinner



ACCOMMODATIONS

- 4-stars Hotels





Oedo Botania | 海上花园波塔尼亚



Gijang Market | 吉让市场



Bay 101 | 海湾101

DAY 01

SINGAPORE > INCHEON (SEOUL)

- Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to South Korea.

DAY 02

INCHEON = BUSAN (BY KTX)

Meals on board | Budae jjigae Lunch | Busan Speciality Pork & Rice Set Dinner

- **Inspire Entertainment Hotel** – Experience new worlds with Aurora, an innovative immersive entertainment street canopied by a 150-meter LED display showcasing surreal imagery.
- **Seoul Station Lotte Outlet** – Where you can get a wide range of discounted branded merchandise at affordable prices.

DAY 03

BUSAN

Hotel Breakfast | Gamjatang Lunch | Seafood Shell Hotpot Dinner

- **Geoje Island** – Is a gorgeous Island in the southern part of South Korea, consists of many large and small islands with a blue coastline and charming Landscape.
- **Sinseondae Observatory** – Offers panoramic views of the ocean and the surrounding islands.
- **Dojang Port Windy Hill** – Which is famous for its picturesque landscape featuring the blue ocean and the windmill.
- **Haeguemgang Cruise** – Offering sightseeing trips around Haeguemgang Islets, also known as the Geumgangs Mountain of the Sea, renowned for its stunning scenery in Geoje Island.
- **Oedo Botania** – Is a beautiful botanical maritime garden located on a small rocky island, near the coast of Geoje.

DAY 04

BUSAN

Hotel Breakfast | Puffer Fish Stew Lunch | Long Crab Leg Set Dinner

- **Haeundae Blue Line Park (Capsule Train)** – Is a picturesque eco-friendly coastal attraction that was created by reforming an abandon closed railway. You can expect a slow smooth moment of enjoyment as you see the beautiful views.
- **Cheongsapo Skywalk** – Which offers you an opportunity to walk 72.5m out on the glass-floored observatory, 20m above the ocean.
- **Busan X The Sky** – An observatory deck which takes you from the 98th to 100th floors of the Landmark. You can enjoy the thrills of walking across SHOCKING BRIDGE, a transparent bridge high in the sky!
- **Haedong Yonggungsa Temple** – Build in 1376 next to the seaside with a spectacular view.
- **Gijang Market** – Is a traditional outdoor market selling live and dried seafood of all kinds. It has a long history dated back to 1944 and is known as the best place to go for the freshest seafood in Busan.
- **Bay 101** – A beautiful place to view the nightscape in Busan City.

DAY 05

BUSAN – DAEGU

Hotel Breakfast | Mushroom Hotpot+Pajeon Lunch | Braised Pork Ribs Dinner

- **Gamcheon Culture Village** – Is a town within Gamcheon-dong, Saha District, Busan, South Korea. The area is known for its layered streets, twisted labyrinth-like alleys, and brightly painted houses, which have been restored and enhanced in recent years.
- **Daegu Palgongsan Cable Car** – Is a famous mountain in Daegu reaching heights of 1,192 meters. It was called with many different names during the Silla period.
- **Daegu Hanok Starbucks Café (FREE a cup of drink)** – You're in for a real treat! Starbucks Korea has just unveiled their brand-new outlet in Daegu, modelled after a gorgeous traditional Hanok with over 100 years of history!

DAY 06

DAEGU – SEOUL

Hotel Breakfast | Andong Jjimdak Lunch | Korean BBQ Dinner

- **Andong Hahoe Folk Village** – It is a traditional village from the Joseon Dynasty.
- **Fruit Picking** – You can enjoy fruit picking of your favourite fruit depending on the season.
- **Myeongdong** – Shopping sensations in one of Seoul's main shopping and tourism districts.

DAY 07

SEOUL

Hotel Breakfast | Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended

- **Ginseng Showroom** – which showcase various types of Korean ginseng that was inherited from the olden days. You can also purchase good quality ginseng at the showroom.
- **Local Cosmetic Shop** – Where Korea-manufactured beauty products are available at affordable prices.
- **Bukchon Hanok Village** – visit the well-preserved houses of Bukchon are well worth visiting. Some of the houses are actual residents of artists; craftsmen; weavers while others have opened up as cultural centres and traditional tea houses.
- **Gwangjang Market** – Is one of the best places to go for original Korean street food in Seoul.
- **Painter Hero Show** – Is an innovative nonverbal performance that stages the entire process of painting, combined with incredible visual effects and a witty blend of miming, dance and comedy.
- **Note : A levy of USD150 will be collected from each passenger who leaves the Seoul City tour group.*

DAY 08

SEOUL – INCHEON > SINGAPORE

Hotel Breakfast

- **Liver Showroom** – Well-known for its health products such as cordyceps and huanbao miracle tonic.
- **Hongik University Street** – A vibrant and youthful street. It is popular for music, street art, galleries, cafes, and fashionable shops.
- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for the flight home.

SERVICE FEES AND OTHER EXCURSIONS

- Service Fees

TOTAL USD 80



Daegu Hanok Starbucks Café |

大邱百年韩屋星巴克



Andong Hahoe Folk Village | 安东河户民俗村

REMARKS

1. A minimum group size of 10 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 09 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
3. All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Portage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.

8天 韩国釜山精选



Geojedo Island | 巨济岛

第一天

新加坡 > 仁川（首尔）

- 在新加坡樟宜机场集合，乘搭客机飞往韩国 - 首尔。

第二天

仁川(首尔) = 釜山（乘搭KTX高速列车）

机上用餐 | 韩式部队锅午餐 | 釜山猪肉风味晚餐

- 极光道** - 观赏极光体验新世界，一条 150 米长的创新沉浸式娱乐街引领显示屏展示超现实的图像。
- 首尔站乐天奥特莱斯** - 您可以以低格的价格购买到您心仪的名牌产品。

第三天

釜山

饭店早餐 | 马铃薯炖猪骨汤风味午餐 | 海鲜贝壳火锅晚餐

- 巨济岛** - 是韩国南部一座美丽的岛屿，由许多大大小小的岛屿组成，拥有蓝色的海岸线和迷人的风景。
- 神仙眺望台** - 观赏海洋和周围岛屿的全景。
- 荷兰风车** - 它以其风景如画的蓝色海洋和风车而闻名。
- 海金刚船游** - 围绕海金刚岛（也称为海上金刚山）的观光旅行，以巨济岛的壮丽景色而闻名。
- 海上花园波塔尼亚** - 是一个美丽的海洋植物园，位于巨济海岸附近的一个小岩石岛上。

第四天

釜山

饭店早餐 | 河豚炖鱼午餐 | 长脚蟹套餐晚餐

- 海云台蓝线公园（胶囊列车）** - 是一个风景如画的生态友好型沿海景点，是通过改造废弃的封闭铁路而创建的。您可以在距离海洋 20m 的玻璃地板观景台上步行 72.5m。
- 青沙浦展望台** - 您可以在距离海洋 20m 的玻璃地板观景台上步行 72.5m。
- 釜山 x 天空观景台** - 带您从地标的98层到100层。您可以享受穿越惊险刺激的高空透明桥！
- 海东龙宫寺** - 建于1376年，毗邻海边，享有壮观的景色。
- 吉让市场** - 是一个传统的户外市场，出售各种活海鲜和干海鲜。它的历史可以追溯到1944年，被认为釜山购买最新鲜海鲜的最佳去处。
- 海湾101** - 是一个可以观看美丽的釜山市夜景的地方。

第五天

釜山 - 大邱

饭店早餐 | 香菇火锅+煎饼午餐 | 巨松排骨晚餐

- 甘川洞文化村** - 是韩国釜山佐贺区甘川洞内的小镇。该地区以其分层的街道，扭曲的迷宫般的小巷和色彩鲜艳的房屋而闻名，这些房屋近年来还重新修复和粉刷。
- 大邱八公山缆车** - 是大邱的一座著名山峰，海拔1,192米。在新罗时期，它被命名为许多不同的名称。
- 大邱百年韩屋星巴克（赠送一杯饮料）** - 星巴克韩国刚刚在大邱推出了全新的分店仿照拥有多年历史的华丽传统韩屋！

第六天

大邱 - 首尔

饭店早餐 | 安东炖鸡风味午餐 | 韩式烧烤晚餐

- 安东河户民俗村** - 这是朝鲜王朝的传统村庄。
- 水果采摘** - 您可以根据季节享受采摘您最喜欢的水果的乐趣。
- 明洞** - 将到首尔主要的购物和旅游区之一消费。

第七天

首尔

饭店早餐 | 人参鸡汤米其林推荐午餐

- 高丽人参展览厅** - 展示多种高丽参，继承独特种植方式，可购买优质人参。
- 韩国化妆品展示厅** - 学习如何护理皮肤，并以实惠的价格购买韩国制造的化妆品。
- 北村** - 参观北村保存完好的房屋非常值得一游。有些房子是艺术家、工匠和织工的实际居民，而其他则作为对外开放的文化中心和传统的茶馆。
- 广藏市场** - 是在首尔品尝正宗韩国街头美食的最佳去处之一。
- 涂鸦秀** - 是一种创新的非语言表演。是一部以绘画为素材重现了童年所憧憬的英雄人物，并添加轻松愉快的喜剧结合了精彩的舞蹈，是多彩的新概念艺术表演。
- *注意：所有参加韩国配套的旅客们不可在半途离团。导游将会向每一位自行离团的游客们索取美金150元的离团费用。**

第八天

首尔 - 仁川 > 新加坡

饭店早餐

- 护肝宝专卖店** - 众所周知的保健产品如冬虫夏草和护肝宝奇迹补品。
- 弘益大学街** - 这里有音乐，街头艺术，画廊，咖啡馆和时尚商店非常受欢迎。
- 然后前往机场搭乘航班回家。

备注

- 确认出发的最少团体人数为 10 人。如团体少于09成员，全球之星将保留 决定权来操作或取消此行程，成员必须接受该安排。
- 行程次序或因宗教活动，未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动，行程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等，恕不另行通知。
- 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间，住宿可能会搬迁至其他城市，恕不另行通知。
- 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭，将由其他地点替代。
- 所有导游均为中文导游，如需英文导游，可能会收取额外费用。
- 中英文版行程如有歧异，以英文版为准。
- 作为旅行社，我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
- 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
- 如果团体超过20名乘客以上，将有1名新加坡领队随同团队出发。